
Glostrup Boligselskab 

Afdeling 30 - Granskoven 
Granskoven 171, 2600 Glostrup 

 

Referat af bestyrelsesmøde 

Onsdag d.7.3.18. kl.16:00 
 

Åbent hus: kl.19:00 – 19:30 

 

Tilstede: Stine, Susan, Heidi, Svend-Erik, Jacob (fra Driften) og Ingo 
 

1.      Godkendelse af dagsorden 
     Dagsorden godkendt 

 
2.      Nyt fra Driftskontoret 

 
Jacob gennemgik vores aktivitetsliste: 

 
• Badeværelser: der arbejdes på sagen, så man er klar, når OB har 

haft punktet oppe på dagsorden i april. Vi forventer driftskontoret 
vender hurtigt tilbage, når mødet er slut 

 
• Ovenlys vinduer: Jimmi arbejder på sagen. Han kommer ud til de 

berørte beboere senere i løbet af foråret 

 
• Gavle: Der er sat penge af i vores budget til 5 gavle. Morten og 

Jimmi arbejder med sagen, og vender tilbage, når de ved mere 
 

• Parkeringspladser: Der er ikke sat penge af i vores budget 2018. 
Jacob finder planerne frem og ser på økonomien.  

 
• Tagrender: Der sat penge af i langtidsplan 

Prøveopsætning sættes i gang, når vejret er bedre 
 

• Fuglesikring: Der laves fuglesikring samtidig med tagrenderne 
bliver sat op. 

 
• Radon: Den bliver sat i gang til november 

 

• Overdækning mellem skure: Der arbejdes på at lave tegninger til, 
hvordan det skal sættes op. Morten vender tilbage, når han er 

kommet frem til en løsning sammen med bestyrelsen. 
 

 
      



3.      Punkter til driftskontoret 

 
• Status 2020-planen: 

Synsmænd sidder alle 7 på Stubben i stationskvarteret, så syn af 
lejemål ved fraflytning bliver ens for alle 

• Haverundgang 
Vi vil have haverundgang i april, hvor der vil blive kigget nærmere 

på afdelingens udvendige tilstand.   

 
4.      Opfølgning af sager  

 
• Pensionist tur (Svend-Erik og Ingo)  

Dato: 31.5.18 
Der vil blive omdelt nærmere information og tilmeldingsblanket i 

april.  
Mand eller kone er velkommen til at deltage. 

Der skal være min. 20 – 25 tilmeldte for at arrangement bliver til 
noget. 

 
• Beplantning (Heidi) 

Der vil komme nogle ændringer i beplantningen over ved Da Vinci 
legepladsen senere på året  

               

5.      Nyt fra formanden 
 

• Status på møde med Jacob 
Formanden har spurgt ind til vores belysning i afdelingen, da vi 

gerne vil have den bliver bedre. Jimmi er sat til at undersøge det 
nærmere. 

• Ekstraordinært repræsentantskabsmøde 
Ny formand for OB: Bitten fra Stenager 

Næstformand: Susanne fra afd.9. Hun er valgt frem til vores næste 
repræsentantskabsmøde d. 9. juni. 

Udover der skal vælges ny næstformand skal der også vælges 2 
nye medlemmer.  

 
6.      Økonomistatus 

 

7.      SU 
 

• Status på møde med SU 
Der er enighed om i alle afdelinger, at rengøringen i Paraplyen er 

for ringe. Det vil der blive taget hånd om. 
Det betyder også, at der sættes krav til de lejere der låner det i 

forhold oprydning og rengøring efter sig selv. 
  


